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Zápis ze 3. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 19. 5. 2014 od 18.00 hodin 

ve slavnostní místnosti Zámecké restaurace v Cholticích 
 
Nezveřejněné části tohoto zápisu (začernění) jsou pro občany k nahlédnutí v písemném 
vyhotovení zápisu na Úřadu městyse. 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, a že je přítomno 10 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, ing. Marie Fižová, Hana 
Kolářová, ing. Miroslav Horák, Zdeněk Kolbaba, Pavel Kváč, Miroslav Šupík a Pavel 
Vančura, což je 91 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Omluveni jsou: Bc. Lukáš Sůra 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti:  11    Hosté: 0 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu 
a Pavla Kváče.  
Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče. 
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0      
Usnesení č. 1/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a s jeho doplněním o bod 12.  
Vyzval zastupitelstvo k jeho schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Závěrečný účet městyse, účetní závěrka a zpráva o výsledku přezkoumání 

hospodaření městyse Choltice za rok 2013 
3. Účetní závěrky ZŠ Choltice a MŠ Choltice 
4. Rozpočtové opatření č. 3/2014 
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5. Smlouvy o poskytnutí dotací z Pardubického kraje  
6. Smlouva s EKO-KOMEM, a.s. o zajištění zpětného odběru a využití odpadů 
7. Zřízení Obecní stráže v Cholticích 
8. Informace o probíhající akci Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora 
9. Informace o přípravě akce Odkanalizování severozápadní části Choltic 

a rekonstrukce místních komunikací ulic Hellichova a U Školy 
10. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
11. Různé 

 
Doplnění programu 

12. Revokace usnesení  č.6/2/2014 ze dne 31.3.2014 -vypůjčení pozemku p.č. 273/2 v k.ú. 
Choltice 
 
Diskuse: p. Šupík navrhl projednat bod 7. před bodem 4., starosta po poradě se zastupiteli 
souhlasil. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
2. Závěrečný účet městyse, účetní závěrka a zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření městyse Choltice za rok 2013 
Starosta shrnul základní parametry výsledků hospodaření v roce 2013 a informoval 
o proběhlém auditu. Následně předal slovo předsedovi Kontrolního výboru Z. Kolbabovi, 
který informoval o projednání zprávy o auditu hospodaření Kontrolním výborem. Výsledná 
zpráva přezkumu účetnictví říká, že hospodaření městyse je bez závad.  
Diskuse:  
- p. Málek: namítl, že zprávu o přezkumu nedohledal na elektronické desce. Pod odkazem, 
který měl zprávu zobrazit, se nacházel jiný dokument – Oznámení o konání voleb do EU. 
Dotázal se, kdy má zpráva viset, jestli před projednáním nebo po projednání v zastupitelstvu. 
Odp. starosty: sdělil, že zpráva o přezkumu a závěrečný účet musí být zveřejněny na obou 
úředních deskách nejméně 15 dní před projednáním v zastupitelstvu. Pokud na elektronické 
ÚD zpráva není, jedná se o chybu a nelze zprávu schválit.  
Absence zprávy na eÚD byla na místě potvrzena. Zastupitelstvo tento bod projedná na příštím 
zasedání.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace o závěrečném účtu a přezkumu 
hospodaření za rok 2013 na vědomí. 
 
 
3. Účetní závěrky ZŠ Choltice a MŠ Choltice 
Starosta shrnul parametry rozpočtů a výsledky hospodaření ZŠ a MŠ. 
Diskuse: bez 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje účetní závěrku ZŠ Choltice za rok 2013 
a účetní závěrku MŠ Choltice za rok 2013.  
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

Výsledek hlasování: Pro:10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3/3/2014 bylo schváleno. 
 
 Přednostně zařazen bod 7. „ Zřízení obecní stráže v Cholticích” 
 

7. Zřízení Obecní stráže v Cholticích 
Starosta uvedl, že městys si od zřízení obecní stráže slibuje nejen ochranu obecního majetku, 
ale i prevenci v oblasti dodržování veřejného pořádku. Obecní stráž bude střežit obecní 
budovy, včetně zámku, bude dohlížet na dodržování veřejného pořádku (rušení nočního klidu, 
rušení nedělního klidu, pohyb psů) bude zasahovat proti vandalismu, apod. V Cholticích bude 
působit v denních i nočních hodinách, po zjištění přestupku ho bude řešit domluvou, případně 
přivoláním Policie ČR. Přestupek zdokumentuje. Roční náklady na Obecní stráž se 
předpokládají ve výši cca 180 tis. Kč. Obecní stráž je poskytována bezpečnostní agenturou a 
nenahrazuje činnost Policie ČR a také nemá její pravomoci. 
Diskuze:  
p. Pavlík: dodal majitel požadované dokumenty 
p. Málek: nemáme na to peníze, je to luxus; je to únik peněz 
p. Lébl: jak tady budou fungovat, kolik to stojí? 
p. Kolbaba: zkusit, vyhodnotit 
p. Čermák: je to dobrá věc, určitě vyzkoušet 
p. Šulc: směrovat je na určitou dobu a místo 
p. Brožková: cena je v relaci 
p. Málek: budou se hlásit do služby? (možnost kontroly – jejich) 
p. Málek: zjištění závady, narušitele - co budou dělat ? 
p. Fižová: začínají, budou se určitě snažit 
p. Vančura: nevšímavost občanů, neochota volat Policii ČR 
p. Kolářová: diskotéka – nevyspí se nikdo v DPS 
p. Horák: zveřejnit některé části smlouvy 
Starosta na dotazy postupně odpovídal. Po vyčerpání dotazů navrhl usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje společnost WARRIOR SECURITY s.r.o. jako 
poskytovatele bezpečnostních služeb spočívajících ve vykonávání obecní stráže. 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 4/3/2014 bylo schváleno. 
 

 

4. Rozpočtové opatření č. 3/2014 
Starosta na úvod uvedl, že RO 1/2014 se týkalo přijetí dotace od PK ve výši 160 tis. Kč na 
projekt na Podrybníčky a 150 tis. Kč na pořízení CAS a RO 2/2014 poskytnuté dotace od Pk 



-4- 

ve výši 10 000 Kč na kulturu a předal slovo předsedovi finančního výboru M. Šupíkovi, který 
seznámil s hlavními body rozpočtového opatření. 
Diskuse: 
p. Málek: obecní stráž – nesouhlasí částka deklarovaná v bodě 7 s údajem v rozpočtu. 
Odp.starosta: roční náklady (tj. na 12 měsíců) na Obecní stráž se uvažují ve výši 180 tis. Kč, 
do rozpočtu se nyní zahrnují pouze náklady na 7 měsíců, protože Obecní stráž zahájí svou 
činnost 1. 6. 2014. Částka pro rok 2014 ve výši 105 tis. Kč je tedy správně. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2014.  
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 5/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
5. Smlouvy o poskytnutí dotací z Pardubického kraje  
Starosta uvedl, že Pardubický kraj schválil městysi 4 dotace.  První projednávanou dotací je 
dotace na zpracování projektové dokumentace pro stavební povolení na akci „Městys 
Choltice, revitalizace Podrybníčků a nádrže Marešák“ ve výši 160 000 Kč. 
Diskuze: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace 
č. OŽPZ/14/21015 z rozpočtu Pardubického kraje na akci „Městys Choltice, revitalizace 
Podrybníčků a nádrže Marešák - zpracování projektové dokumentace pro stavební 
povolení“. 
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 6/3/2014 bylo schváleno. 
 
Další přidělenou dotací je dotace na pořízení požárního auta CAS ve výši 150 000 Kč. 
Pořízení auta bylo již realizováno. 
Diskuze: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace na 
požární techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky sboru dobrovolných 
hasičů obce z rozpočtu PK 2014 na pořízení automobilu CAS Tatra 815.  
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 7/3/2014 bylo schváleno. 
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Další přidělenou dotací je dotace z Programu obnovy venkova na opravy chodníků v obci ve 
výši 100 000 Kč. Dotace je 50%. Městys bude pokračovat v rekonstrukci chodníku 
v Pardubické ulici směrem k prodejně COOP. Náklady na rekonstrukci jsou plánovány ve 
výši 200 tis. Kč. 
Diskuze: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu 
obnovy venkova na opravy chodníků v obci ve výši 100 000 Kč.  
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 8/3/2014 bylo schváleno. 
 
Další přidělenou dotací je dotace z Programu podpory kulturních aktivit v Pk na rok 2014. 
Městys získal dotaci ve výši 10 000 Kč na pořádání tradičních akcí lidové kultury, festivalu 
chrámových sborů a festivalu dětských pěveckých sborů.  
Diskuze: bez   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z podpory 
kulturních aktivit v Pk na rok 2014 ve výši 10 000 Kč na pořádání tradičních akcí lidové 
kultury, festivalu chrámových sborů a festivalu dětských pěveckých sborů.  
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 9/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
6. Smlouva s EKO-KOMEM, a.s. o zajištění zpětného odběru a využití odpadů 
Starosta uvedl, že v nové smlouvě je zohledněno prodloužení autorizace EKO-KOMU a nový 
občanský zákoník, mění se též struktura odměn. V roce 2011 inkasoval městys za třídění 
69 199 Kč, v roce 2012 to bylo 97 829 Kč a v roce 2013 již 124 372 Kč. Třídit se tedy vyplatí.  
Diskuze: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o zajištění zpětného odběru a využití 
odpadů z obalů s firmou EKO – KOM a. s.  
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 10/3/2014 bylo schváleno. 
 
Bod 7. Byl projednán přednostně po bodě 3. 



-6- 

8. Informace o probíhající akci Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora 
Starosta shrnul aktuální harmonogram prací a předal slovo technikovi městyse P. Vančurovi, 
který doplnil další informace. Městys bude 29. 5. 2014 přebírat stavbu od zhotovitele. Akce je 
u konce. Na konci tohoto týdne by se mohlo začít s napouštěním. 
Diskuze:  
p. Hončík: vyjádřil se o celé stavbě pochvalně. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
9. Informace o přípravě akce Odkanalizování severozápadní části Choltic 
a rekonstrukce místních komunikací ulic Hellichova a U Školy 
Starosta uvedl, že je hotov projekt pro stavební povolení spojnice ulic Hellichova a U Školy 
a v brzké době bude předán i projekt ulic Hellichova a U Školy. Zbývá vyjádření RWE 
ohledně umístění stávajícího plynového vedení. U projektu na odkanalizování je v běhu už 
řízení o vydání stavebního povolení. Ústní jednání je nařízeno na 12. 6. 2014 v 10:00 na úřadě 
v Cholticích. 
Diskuze:  
p. Málek: součástí projektové dokumentace pro stavební povolení jsou i náklady? Odp. 
starosty: rozpočet stavby a výkaz výměr bude až součástí dokumentace pro provedení stavby. 
Ing. Fižová: vznesla připomínku, zda bude na ulice, když není ještě dokončeno vyúčtování 
rekonstrukce čp.5 (malý zámek). Odp. starosta, že poslední jednání ohledně vyúčtování bylo 
na konci března, a od té doby nemá žádné nové informace o stanovisku kontrolního orgánu. 
p. Lébl: vznesl připomínku ohledně sklonu povrchu spojovací komunikace. Odp. starosta: 
připomínka bude předána projektantovi k prověření a k vydání stanoviska. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
Starosta požádal o přednostní projednání doplněného bodu č. 12. 
 
12. Revokace usnesení  č.6/2/2014 ze dne 31.3.2014 -vypůjčení pozemku p.č. 273/2 v k.ú. 
Choltice 
Starosta uvedl, že při přípravě usnesení na březnové zasedání došlo k chybě v označení 
pozemku, a že správné označení pozemku je 273 (PK), nikoliv p.č. 273/2. Proto musí být 
březnové usnesení k této výpůjčce revokováno. 
Diskuse: bez   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší usnesení č.6/2/2014 ze dne 31.3.2014 a  schvaluje 
výpůjčku pozemku ve zjednodušené evidenci č. 273 v k.ú. Choltice o výměře 5111m2 
paní Haně Patočkové na dobu jednoho roku od podpisu smlouvy. 
 
Hlasování 
Aug Bol Fiž Hor Kob Kol Kva Pav Sůr Šup Van 
+ + + + + + + + O + + 

Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 11/3/2014 bylo schváleno. 
 
10. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 

• Byly osloveny realitní kanceláře za účelem zjištění zájmu o stavební parcely 
v Choltících 
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• Probíhá oprava úžlabí na zámku 
• Probíhá oprava sanktusníku na hrobce Thunů 
• Probíhá výstavba plata pro požární sport sportovním areálu 
• Obdržena petice za zachování stávajícího počtu tříd a personálního obsazení I. st. ZŠ  
• Doručení rozsudku odvolací soudu ve sporu s Lesy ČR o pozemky u Lesovny 
• Kulturní akce – květen – červen 

o 10.5. – festival dětských pěveckých sborů 
o 17.5. – cestopisná přednáška o Papui Nové Guineji 
o 1.6. – dětský den na zámku 
o 14. – 15. 6. Fotbalové turnaj elévů a ml.žáků 
o 21.6. – 11. Ročník festivalu chrámových sborů 
o 22.6. - Loutkáři na zámku aneb loučíme se se školním rokem 
o 28.6. – oslavy 130 let SDH Choltice 

Diskuze:  
p. Brožková: zmínila problém s parkováním při větších kulturních akcích – jak do budoucna 
řešit? Odp. starosta: parkoviště se plánuje před čp. 2, náklady na vyčištění pozemku a 
zpevnění povrchu jsou kalkulovány na 200 tis. Kč, z důvodu nedostatku financí realizaci 
parkoviště nelze letos provést. 
p.Kváč: pozval na 14. – 15.6. - Slavoj pořádá 3. ročník turnaje starších přípravek + turnaj ml. 
žáků 
 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
11. Různé 
sl. V. Fižová: dotaz na soud s B.Thunem – Odp. starosta: od roku 2010 do dubna 2014 
probíhal soud mezi Bertholdem Thun Hohensteinem (BTH) a Pozemkovým úřadem (ten byl 
před soudem zastupován ÚZSVM). BTH se domáhal navrácení choltického panství přes 
restituční zákony. Pozemkový úřad majetek nevydal. Nyní soud rozhodnutí Pozemkového 
úřadu potvrdil. 
 
Starosta ukončil schůzi v 19:37 hod. s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření 3/2014 
 
Zápis byl vyhotoven dne:   
Zapisovatel: Mgr. Jan Pavlík 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:......................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
Razítko městyse: 
 
 
Vysvětlivky hlasování:   „+“ pro, „-“ proti, „Z“ zdržel se, „O“ omluven 


